
На початку лютого за підтримки Українського
гірськолижного клубу в мальовничому Голо"
сіївському парку Києва вперше відбулася
лижна естафетна гонка на «Кубок диплома"
тичних місій», ініціаторами якої виступили
працівники посольств Австрійської Респуб"
ліки, Королівства Норвегія та Швейцар"
ської Конфедерації. 

«Було дуже дивно дізнатися, як небагато лю"
дей тут бігають на лижах. А от чимало моїх колег,
зокрема посол Швеції, британський посол, ми всі в
Києві бігаємо на лижах», – щиро зізнався напередодні
гонки її основний ініціатор, Надзвичайний і Повноваж"
ний Посол Австрії Вольф Дітріх Хайм. 

Крім країн"ініціаторів, свої команди на змагання вис"
тавили також посольства Швеції, Нідерландів, Фінлян"
дії, США, Німеччини, Латвії, Естонії, Місія Європейсь"
кого Союзу, київська мерія, Генеральна дирекція з об"
слуговування дипломатичних представництв. Усього ж
на старт вийшли 24 команди
з 15 країн світу. Згідно з пра"
вилами змагань до складу
кожної з них входили керів"
ник підрозділу, жінка та ди"
тина. Учасник мав здолати
дистанцію 1,8 км. Погода, на
радість лижників, видалася
сонячною, що підбадьорюва"
ло спортсменів і вболіваль"
ників. Зокрема, не прихову"
вали свого гарного настрою
гості з країни Суомі, де лижі
є справді національним за"
хопленням. Тож не дивно,
що очолив команду Надзви"

чайний і Повноважний Посол Фінляндської
Республіки в Україні Арія Макконен. «Ми –

хороші спортсмени. Не стверджуватиму, що
обов’язково переможемо, але пасти задніх
точно не будемо!» – пообіцяла вона і дотри"
мала свого слова. 

Лижників ГДІП очолив Генеральний ди"
ректор Павло Кривонос, який ніс естафетну

паличку на першому етапі гонки.
«Чудовий настрій, із задоволенням взяв

участь у змаганнях, які виправдали свою головну
мету: розвиток дружніх відносин між дипломатичними
представництвами іноземних держав, що працюють у
Києві, з вітчизняними та міжнародними організаціями,
пропаганда здорового способу життя, спортивного доз"
вілля, дружби та миру, – поділився враженнями після
фінішу Павло Олександрович, команда якого увійшла
до чільної десятки. – Маю вам сказати, що напередодні
естафети в Посольстві Австрії ми зустрічалися з паном

Вольфом Дітріхом Хаймом
і обговорили низку органі"
заційних моментів. Зокре"
ма щодо надання екіпіров"
ки австрійською фірмою
«Фішер», яка виробляє
80% світового лижного спо"
рядження. В Україні ця
фірма виробляє продукцію
для зимових видів спорту
на спільному підприємстві
«Фішер"Тиса» в Мукачево"
му та має своє представ"
ництво в Києві. Вона реаль"
но може надавати споряд"
ження з 30"відсотковою
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знижкою або в оренду. Загалом розмова
дала підстави з оптимізмом дивитися на
наше майбутнє співробітництво».

Павло Кривонос також розповів авст"
рійським колегам про можливості дирек"
ції «Труханів острів», яка входить до
складу ГДІП, з організації активного від"
починку на велосипедах, човнах, на ли"
жах та з риболовлі влітку. Посол Австрії
зацікавився цією ідеєю, адже в центрі
міста рідко в якій світовій столиці є така
унікальна можливість. Тож, напевно, нас"
тупні змагання відбудуться саме тут.  

Австрійську сторону зацікавила також
видавнича діяльність ГДІП, зокрема, ви"
дання щорічника «Україна дипломатич"
на». За словами пана Посла, в Австрії теж
видається щорічний звіт МЗС, який спо"
чатку розглядається парламен"
том, і в скороченому вигляді на"
дається для широкого загалу.
Пану Послу було представлено
зразки друкованої продукції
ГДІП, якість яких він високо
оцінив, зазначивши, що «дру"
карська справа є конкуренто"
спроможним сегментом для Ук"
раїни у світі». Вольф Дітріх
Хайм із задоволенням прийняв
пропозицію надати статтю для
XIV видання «України диплома"
тичної».

* * *
Тим часом один за одним дола"

ли трасу гонки учасники зма"
гань на «Кубок дипломатичних
місій». А через деякий час суддівська колегія оголосила
підсумки. Перше місце в естафеті посіла команда дипло"
матів США. Другий результат показали представники
Посольства Австрії. До речі, уся родина пана Посла вий"
шла на лижню. Третьою фінішувала команда представ"
ників київської влади на чолі з секретарем Київради Га"
линою Герегою. Кожен учасник команди"переможниці
отримав у подарунок фірмові бігові лижі та путівки в
один з українських гірськолижних
курортів. Коментуючи підсумки
змагань, Г. Герега зізналася, що
результатом цілком задоволена,
хоча стала на лижі не заради пере"
моги. За її словами, міська влада із
задоволенням приєдналася до іні"
ціативи працівників дипломатич"
ного корпусу щодо проведення
Кубка дипломатів з лижної еста"
фети.  «Це чудовий захід, який не
лише зміцнює дружні відносини
України з іншими державами. Ми
хочемо власним прикладом заці"

кавити молодь, залу"
чити киян до занять
зимовими видами
спорту», – відзначила
Галина Герега.

Представники дип"
ломатичного корпусу
були задоволені рів"
нем змагань та його
підсумками. «Головне
– не перемога, а те, що
кожен може пересвід"
читися, що біг на ли"
жах – це те, із чого ва"

ша країна може отримати багато корисного», – висловив
свою думку Надзвичайний і Повноважний Посол Швей"
царії в Україні Крістіан Шьоненбергер. 

Тож, початок гарній спортивній традиції покладено. А
зустріч керівництва ГДІП із Послом Австрії, про яку ми
розповіли вище, – запорука того, що лижному «Кубку
дипломатичних місій» – бути!

Інф. «З.С.»
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